

新路線  
New Route  
w.e.f. 17/8/2019

# 山頂旅遊線

## The Peak Recreational Route

逢星期六、星期日及公眾假期服務  
Services on Sat, Sun & Public Holidays

### 上落站點 Pick-up/Drop-off Points

香港站  
Hong Kong Station



#### 港鐵香港站

(民祥街市區預辦登機大堂上落客區·近路線 621 / 673 / 681 巴士站)

#### MTR Hong Kong Station

(Boarding and Alighting area of In-town Check-in counter on Man Cheung Street, near bus stop of Rt. Nos. 621/673/681)



山頂  
The Peak

#### 山頂

(山頂廣場 LG 樓層·專線小巴 1 號線月台側旁)

#### The Peak

(Peak Galleria LG Floor, next to platform of GMB Route 1)



衷心感謝恒隆地產有限公司為推動傷健共融·提供山頂廣場一小時免費停車位·方便本線客戶乘搭冠忠無障礙穿梭巴士。

Special thanks to Hang Lung Properties Limited for providing 1 hour free parking space at Peak Galleria to promote disability inclusion and to facilitate convenient travel for users in using KCIS Feeder Service.

\*使用服務必須事先預約·班次及預約方法見背頁。

\*Bookings must be made in advance. Please refer to the back page for details.

### 每程收費 Fare per trip

出示「殘疾人士身份」個人八達通卡(有照片)  
Passenger using Personalized Octopus Card with  
“Persons with Disabilities Status” (with photo)

免費  
Free

其他乘客  
Other passenger

港鐵香港站 ⇄ 山頂  
MTR Hong Kong Station ⇄ The Peak

免費  
Free

# 山頂旅遊線

# The Peak Recreational Route



## 時間表 Timetable

逢  
星期六、  
星期日及  
公眾假期

Every  
Saturday,  
Sunday  
&  
Public  
Holidays

由港鐵香港站 (民祥街市區預辦登機大堂上落客區 · 近路線 621/673/681巴士站)  
From Hong Kong Station (Boarding/Alighting area of In-town Check-in counter on  
Man Cheung Street, near Bus Stop of Rt. Nos. 621 / 673 / 681)

開出時間

Departure  
Time

09:00

11:00

13:00

15:00

17:00

由山頂 (山頂廣場 LG 樓層 · 專線小巴 1 號線月台側旁)

From The Peak (Peak Galleria LG Floor, next to platform of GMB Route 1)

開出時間

Departure  
Time

10:00

12:00

14:00

16:00

18:00

\*本線只會向已成功預約服務的客戶及其陪同者提供服務。逾時不候，建議客戶預早10分鐘到達候車處。本公司亦不接受客戶即日要求更改上車時間及/或額外車程。如服務當日因交通情況有任何延誤，恕不作另行通知，但已獲通知安排復康巴士服務的客戶，可致電客戶服務熱線 2979 8777 查詢當時情況。

\*The service will only be provided to users and their escorts who **have made successful bookings**. Users are suggested to arrive at the designated pick-up point 10 minutes earlier since Rehabus will depart on time. Any ad-hoc change of boarding time and/or request of extra trip will not be accepted. No prior notice will be given if there is any delay on the service day due to traffic condition. However, users who have been notified of Rehabus service arrangements may call customer services hotline 2979 8777 for the latest situation.

## 預約方法 Booking Method

預約熱線 Booking Hotline

**2979 8777**

星期一至星期日 Mondays to Sundays

9:00 a.m. - 6:00 p.m.

網上服務登記

Online Service Request

<http://www.kcis.com.hk>

預約時，請確實行程並說明所需乘坐的班次、人數及行程的上落點。

Users must specify the **departure time** of his/her required trips, **number of passengers** and **the Pick-up/Drop-off Points** when making the booking.

## 注意事項 Points to Note

1. 用戶必須於用車日 **2 個月至 12 工作天前預約**。由於復康巴士座位數目有限 (每車最多可容納 **5 輪椅+ 9 座位乘客**)，先到先得，額滿即止。

**Advance booking shall be made from 2 months to 12 working days prior to the service date.** Rehabus with a maximum of **5 wheelchair seats and 9 ordinary seats** is operated on a first-come-first-served basis.

2. 預約成功的客戶會於用車日 7 个工作天前獲電話通知當日的車長及車輛資料 (遇上假期會提前通知)。

Successful booking users will be notified the information of assigned drivers and vehicles by phone 7 working days before the service date (Earlier call will be made in case of public holidays).

3. 每位客戶 (最多可登記 2 位健全人士陪同乘車) 於當日用車最多只可預約去程 (港鐵香港站開出) 及回程 (山頂開出) 合共 2 程車。

Each user (who is allowed to be accompanied by up to 2 able-bodied persons) may only book a total of 2 trips for outbound (from MTR Hong Kong Station) and inbound (from The Peak) on each service day.

4. 當天文台宣佈懸掛 8 號風球或紅雨 / 黑雨時 (惡劣天氣)，服務將會暫停。

Service will be suspended due to inclement weather conditions, i.e. when Typhoon Warning Signal No. 8 is issued or Red/Black Rainstorm Warning is in force.

5. 首次登記的客戶可以優先使用此週末旅遊線服務。

Users who book this route of Weekend Recreational Service for the first time will be given priority over users who have used this service.

6. 請客戶謹慎預約服務，如客戶在少於用車日 3 个工作天前「取消預約」，本公司不會接受該客戶預約其他日子使用此服務 (客戶能提供醫生假紙證明除外)。

Please make booking of this service seriously. If a user cancels the booking in less than 3 working days prior to the service date, he/she will not be allowed to book this service for other times (unless a medical certificate is provided).